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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΑJ> ΑΣΜΑΝΗΣ 

τ. Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
Βουλευτής Ν. ΠΕΛΛΑΣ- ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Του Βουλευτή Πέλλας Γεωργίου Καρασμάνη 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

κ. Κωστή Χατζηδάκη 

ΘΕΜΑ : Επιστολή πολίτη με την οποία διαμαρτύρεται για την καθυστέρηση 

εξέτασης της αίτησης για την ρύθμιση οφειλών του μέσω του εξωδικαστικού 

μηχανισμού και ζητά να προχωρήσουν άμεσα οι σχετικές διαδικασίες 

ΚΑΤΑΘΕΤΩ 

σαν αναφορά, την επιστολή πολίτη με την οποία διαμαρτύρεται για την 

καθυστέρηση εξέτασης της αίτησης για την ρύθμιση οφειλών του μέσω του 

εξωδικαστικού μηχανισμού και ζητά να προχωρήσουν άμεσα οι σχετικές 

διαδικασίες. 

Παρακαλώ τον αρμόδιο κ. Υπουργό, να απαντήσει σύμφωνα με τον κανονισμό 

της Βουλής. 

Αθήνα, 05-03-2025 

Ο Α ναφέρων Βουλευτής 

Γεώργιος Καρασμάνης 

Βουλευτής Πέλλας 

Καnοδιστρίου 10, 58 100 Γιαννιτσά, Τηλ:23820.24220, 23820.83228, FAX:23820.82761 
Email: karasmanis@parliament.gr 

Υποσμηναγού Γιόκα 4, 58 200 Έδεσσα. Τηλ: 23810.26080, FAX: 23820.82761 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1359

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/3/2025



Χαίρετε. 

ΠΡΟΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΠΕΛΛΑΣ 

κ. ΚΑΡΑΣΜΑΝΗ ΓΕΩΡΓΙΟ 

Με το παρών, θέλω να εκφράσω ένα θέμα που ταλαιπωρεί τόσο εμένα όσο και 
άλλους συμπολίτες μας που βρίσκονται σε παρόμοια θέση. 

Με σκοπό να ρυθμίσουμε τις οφειλές μας έχουμε προσκομίσει αίτηση μέσω 
της ηλεκτρονικής πλατφόρμας του εξωδικαστικού μηχανισμού. 

Συγκεκριμένα, η δική μου αίτηση (Αριθμός Αίτησης: ) έχει μείνει 
στάσιμη στο στάδιο "Διμερής Σύμβαση μεταξύ Οφειλέτη και Δημοσίου" από 
τον . Η αίτησή μου έχει υποβληθεί οριστικά στις 
και παραμένει σε αδράνεια από τις , χωρίς καμία πρόοδο εξαιτίας της 
μη καταχώρησης ψήφου από την ΑΑΔΕ. Σύμφωνα με το ισχύον νομικό 
πλαίσιο, η ΑΑΔΕ και συγκεκριμένα το σχετικό αρμόδιο τμήμα της (Ε.Μ.ΕΙΣ) 
όφειλε να ψηφίσει εντός 55 ημερών από τις 4/9/2024, ωστόσο το διάστημα 
αυτό έχει παρέλθει χωρίς καμία ενέργεια εκ μέρους της. 

Όπως καταλαβαίνετε έχει υπάρξει μια αδικαιολόγητη καθυστέρηση από την 
πλευρά της ΑΑΔΕ και μάλιστα δεν έχει υπάρξει καμία ενημέρωση. Επιπλέον, 
όσες φορές και αν έγινε προσπάθεια επικοινωνίας με την ΜΔΕ δεν υπήρξε 
απόκριση. 

Το ίδιο ακριβώς θέμα απασχολεί και άλλους πολίτες που επιθυμούν να 
ρυθμίσουν και να πληρώσουν τις οφειλές τους. 

Επιθυμώ να λάβει γνώση για το θέμα ο βουλευτής κύριος Γεώργιος 
Καρασμάνης και αν μπορεί να βοηθήσει, ώστε να λυθεί αυτό το γενικό 
πρόβλημα. 

Με εκτίμηση, 




